
 

 

 
 
 
Geachte mevrouw Van Veen en mevrouw Blankenburgh, 
 
U hebt schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 42 van de 
Organisatieverordening van de gemeenteraad, met betrekking tot het aanbod van 
openbaar vervoer voor de bezoekers van 40-45, de Musical. Hierbij beantwoorden 
wij uw vragen.  
 
Vraag 1. Heeft het college zicht op hoe de verkeersafwikkeling na afloop van de 
musical tot nog toe verloopt?  
Ja, in de beginperiode hebben wij verkeersregelaars ingezet om te kijken hoe de 
verkeersafwikkeling verliep. Ook onze eigen medewerkers hebben een aantal keer 
rond een voorstelling de situatie ter plaatse bekeken. Het gezamenlijke beeld is dat 
op sommige piekmomenten het verkeer wat moeite heeft om door te stromen. 
Bijvoorbeeld als de uitstroom van de musical samenvalt met de avondspits. Het 
beeld is dat na afloop van de avondvoorstellingen de verkeersafwikkeling goed is 
omdat er dan weinig ander verkeer aanwezig is op de turborotonde. 
 
Vraag 2. Is het college op de hoogte van de huidige situatie waarin bezoekers van de 
avondvoorstellingen van de musical geen aantrekkelijke openbaar vervoersopties 
hebben voor hun terugreis?  
Wij zijn ervan op de hoogte dat de laatste bus van lijn 105 vertrekt vanaf de halte 
Evenementenhal ruim voordat de avondvoorstellingen zijn afgelopen. Wel biedt de 
vervoerder aanvullend op de reguliere dienstregeling HaltetaxiRRReis aan. Dit is 
een deeltaxi in Gelderland die op bestelling flexibel van halte naar halte rijdt. 
Bezoekers van de avondvoorstellingen kunnen HaltetaxiRRReis eenvoudig – maar 
minimaal één uur voorafgaand aan de gewenste rit – reserveren voor op de 
momenten dat de lijnbus niet meer rijdt. Meer informatie is te vinden op 
https://haltetaxi.rrreis.nl/.  
  
Vraag 3. Is het college bereid om de betrokken partijen, Studio 100, een 
taxivervoerder en de Midden Nederland Hallen, bij elkaar te brengen om te 
onderzoeken hoe MNH zelf kan bijdragen aan een pendelbusdienst naar station 
Barneveld? 
Wij denken dat de inzet van HaltetaxiRRReis tussen de halte Evenementenhal en de 
halte Station Barneveld-Centrum te vergelijken is met een pendelbusdienst maar 
dat veel mensen nog onbekend zijn met de mogelijkheden die HaltetaxiRRReis 
biedt. Temeer omdat deze mogelijkheid niet is beschreven op de website van de 
musical. Wij zullen Studio 100 en de Midden Nederland Hallen een tekstvoorstel 
vanuit Hermes voor HaltetaxiRRReis doen toekomen voor op hun websites. De 
provincie heeft aangegeven dat ze het gebruik van HaltetaxiRRReis kunnen 
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monitoren. Als dat heel hoog blijkt te zijn, dan gaan ze met Hermes in gesprek over 
het inzetten van een extra lijnbus of een pendelbus vanuit de musical.
Vraag 4. Heeft het college, in de overleggen met Hermes of andere betrokken partijen, 
andere vervoersopties besproken om de terugreis voor bezoekers van de 
avondvoorstellingen te faciliteren en de verkeersdruk rond de Midden Nederland 
Hallen te verlichten? Zo ja, kan het college aangeven welke mogelijkheden zijn 
besproken en waarom deze wel of niet haalbaar zijn gebleken? Zo nee, is het college 
bereid om alsnog deze opties met MNH en andere relevante partijen te onderzoeken?
Ja, wij hebben met diverse partijen afstemming gezocht om de bereikbaarheid van 
de Midden Nederland Hallen te vergroten.
• Begin 2024 is buslijn 105 door de provincie doorgetrokken naar de Midden

Nederland Hallen om meer aanbod van openbaar vervoer te bieden dan er 
voorheen was.

• Voor de zomer van dit jaar is met Hermes besproken dat het structurele aanbod
van reizigers in de avonduren vanuit zowel de musical als vanuit Bloemendal 
naar verwachting (nog) te laag is om in de avonduren extra ritten van lijn 105 
(helemaal van Barneveld naar Arnhem) toe te voegen. Temeer daar met
HaltetaxiRRReis een extra vervoersoptie beschikbaar is. Wel blijkt nu dat daar 
meer bekendheid aan gegeven kan worden (zie ook het antwoord op vraag 3).

• Daarnaast kijken wij in overleg met de exploitant van de Midden Nederland 
Hallen naar extra maatregelen die kunnen helpen de druk op de omliggende
infrastructuur te verlichten tijdens piekmomenten. Dit aanvullend op de 
verplichte rijrichting die wij recent hebben ingesteld op het viaduct over de A30. 
Het gaat dan zowel om maatregelen in de openbare ruimte, waar wij 
verantwoordelijk voor zijn, als om maatregelen die de ondernemer zou kunnen 
nemen.

 
Vraag 5. Om te kunnen parkeren bij de Midden Nederland Hallen is een parkeerticket 
à 15 euro nodig. Is het college bereid te monitoren dat dit niet leidt tot 
parkeeroverlast in de naaste omgeving? 
Ja, wanneer wij meerdere concrete signalen ontvangen zullen wij nagaan of er sprake 
is van zodanige parkeeroverlast dat dit actie vanuit het college vraagt.  
   
 
Wij hopen dat wij uw vragen naar tevredenheid hebben beantwoord. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
Signer1:signature:size(150,50)}} {{esl:Signer2:signature:size(150,50)}} 
 
 
W. Wieringa J. van der Tak 
secretaris burgemeester



 

 

  
 


